



**MELAND KOMMUNE**  
Sagstad skule

Referat fra FAU-møte ved Sagstad skule 01.10.19

Sted: Nybygget  
Tid: kl. 18.30-20

Tilstede: Kristoffer 1A, Heidi 1B, Jørgen 2A, Marianne 3A, Erik 3B, Hege 3C, Solveig 4A, Paula 4B, Benedikte 5B, Silje 5C, Hogne 6A, Siv Christin 6B, Veronica 6C, Vegard 7A, Sigrid 7B,

Fravær: 1C, 2B, 2C, 2D, 4C, 5A, 7C

**Saksliste:**

**1/19-20 Velkommen og kort info ved rektor Magne Lædre.**

- Rektor gikk igjennom informasjonsskriv om FAU sin rolle på skolen. Les mer på fug.no sine sider. Sagstad Skule ønsker og opplever å ha et aktivt FAU, som et konstruktivt samarbeid mellom foreldre og skolen. Dette opplever skolen at fungerer bra. En sak rektor dro frem er trafikkbildet rundt skolen, ved levering og henting av elever. Det er utfordringer med u-sving, feilparkering, bilister som viser lite hensyn og foreldre som er hissige mot lærere som står vakt og påpeker feil ved kjøremønster.

**2/19-20 Konstituering**

Behov for referent, nestleder og kasserer i tillegg til leder.

Leder: Silje Garlid  
Nestleder: Paula Kristine Gillesdal  
Referent: Siv Christin Hopland Bøhn  
Kasserer: Hege Olsvoll

**3/19-20 Val av medlemmer til SU/SMU.**

3 fra FAU skal være med i dette utvalget.

SU:

Silje Garlid, vara: Paula Kristine Gillesdal (Fau-leder er automatisk med i SU)

Sigrid Ruud, vara: Marianne Kjøde

SMU:

Siv Christin H. Bøhn, vara: Benedikte Norheim

**4/19-20 Eventuelt**

- Lima foto – Solveig lurer på om foreldre er fornøyd med bildene. Det er mange som ikke har fått mail ang bildene. Mange visste heller ikke at skolebildene var blitt tatt. Kanskje dette kan opplyses om på ukeplan? Silje sjekker med skolen om alle maillister er sendt Lima. Skolen kan evt legge ut info om hvor foreldre som ikke har fått mail kan ta kontakt.

- Mangler Handikap parkering på parkeringsplassen. Trafikkgruppen ser på dette.
- Ukeprøver og nasjonale prøver ; hva er poenget med disse? Det oppleves at man skal øve og forberede seg veldig til nasjonale prøver, hva er målet med det? Mange av de flinkeste opplever at de får for liten tid til å bli ferdig med ukeprøvene, hva er målet med disse prøvene? Hva vil skolen oppnå med dette? Har alle klassene dette? Er det ment som forberedelse til nasjonale prøver? Vi spør skolen om disse spørsmålene.
- Start av Barnehage året i Alver kommune? Er skolen obs på hva dette har å si for SFO sin oppstart for førsteklassingene? De har mulighet til å komme med innspill på dette før det blir avgjort.
- Friminutt for 1.klasse, det er kommet tilbakemeldinger på at det er tøft for mange å ha friminutt sammen med alle på småtrinnet. Kan man neste år lage en litt mykere start? Med å begynne friminuttene litt før alle andre?
- Fint hvis alle kan legge link til FAU referat på Facebook sider for hver klasse.

#### **4/19-20 Møteplan**

Tirsdag 01.10.19  
 Torsdag 14.11.19  
 Torsdag 09.01.20  
 Torsdag 20.02.20  
 Torsdag 02.04.20  
 Torsdag 28.05.20

#### **5/19-20 Oppretting av grupper**

Informasjon: FAU deles inn i 3 arbeidsgrupper; Trafikk-skoleveg (7 stk), Kommunikasjon skole-heim (7 stk), Arrangement og miljøkomiteen (8 stk). Leder gikk igjennom Årsmeldingen 2018/2019 og la frem de aktuelle sakene som har vært dette skoleåret.

Liste ble sendt rundt der FAU representantene skrev seg opp på den gruppen de ønsket/var ledig plass.

**Gruppene gikk hver for seg for å starte samarbeidet.**

#### **Referat grupper:**

##### ***Kommunikasjon skule-heim***

1. Utstyr til utlån i fysak-hallen, er dette noko skulen ønsker at foreldra bidrar med «arvegods»? Er det plass til oppbevaring og liknande? Solveig sender mail til rektor og spør kva skuleleinga tenker, før vi evt startar ein innsamlingsaksjon.
2. Alle FAU-medlemmane skriv ei oppmoding på klassane sine facebooksider, der ein ber vaksne om å svinge oppom skuleplassen når dei går på tur, joggar, lufter hunden o.l. Dette gjeld særleg på kveldstid. Dette for å auke sjangsen for at nokon ser noko dersom noko

skjer, og minke sjansen for at skuleplassen får eit rykte på seg for å være ein stad der det aldri er vaksne.

3. Det er ønske om meir lys på skuleplassen, og særleg på gangvegen bak skulen.

### ***Trafikksikkerhet***

1. Kåre Flatøy har perm- Sigrid skaffer

2. Handikap parkering 2 plasser. Benedikte sender mail til skoleledelsen for aksjon.

3. Sigrid trafikkaksjon

Dele ut ark. 10 på til 5 over halv

Sigrid og Benedikte en fredag morgen. De finner en dag. Gi beskjed til rektor om når aksjon-  
Sigrid

4. Bussvakt/Trafikkvakt

Ønsker å kalle trafikkvakt heller og ha oversikt over gangfelt + buss. Sigrid tar opp i SU.

### ***Arrangement og miljøgruppen***

Tidligere medlem i gruppen Jørgen Seliussen, gikk inn i gruppen som leder. Vi er kun to i gruppen som har vært med tidligere. Vi gikk gjennom referat fra i fjor for arrangementgruppen.

1. Nyttårsfesten

Det vil bli kalt inn til eget møte i gruppen i løpet av november å avklare arbeidsfordeling. Det er viktig å komme raskt i gang med planleggingen. Nyttårsfesten blir mest sannsynlig satt til 24. januar 2020. Jørgen ordner med booking av Meland Aktiv. Det blir nødvendig å booke lyd og lys samt Dj, få på plass vaktliste og bestilling av diverse fra ESSO, hoppeslott må bestilles (bemanning og rigging). Vi bruker maler som i fjor. Til neste møte må vi bestemme hvilke artister som skal opptre slik at vi kan få laget ferdig invitasjoner før nyttår. Innspill til artister tas imot med takk. Det vil være nødvendig å få oversikt over økonomien FAU-konto og regnskap for fjorårets arrangement. Jørgen kan ta ansvar for økonomi.

2. 17. Mai

Arrangementgruppen har ansvar for gjennomføring av oppmøte og toget frem til kirken. Oppmøte: klassekontaktene har ansvar for sin klasse. Oppmøte? I fjor 0945, avgang 10:00. Premiering for best innsats og beste oppførsel/orden. 17.Mai-komiteen: arrangeres av 5. og 6. klasse.

3. Arbeidsmiljø: Usikker på hva vi skal gjøre i denne sammenheng.

Referent:

Silje Garlid, Jørgen Seliussen, Erik Herredsvela og Solveig Skeie